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Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2023. augusztus 2-án megtartott soron kívüli, nyílt üléséről készült jegyzőkönyv 

 

T a r t a l o m:     

• Jegyzőkönyv 

• Jelenléti ív 

• Mellékletek 

 

 

 

 
Határozat száma Tárgy 

117/2023.(VIII.02.) Hangfalak vásárlása 

118/2023.(VIII.02.) Védőnői szolgálat átadása 

119/2023.(VIII.02.) Lőrinci Kutyahűség Alapítvány díjainak változása 

120/2023.(VIII.02.) 0235 hrsz-ú ingatlan - elővásárlási jog 

121/2023.(VIII.02.) Döntés pályázatról  

 

 

 

Petőfibánya, 2023. augusztus 2. 

 

 

 

 

           Juhász Péter        Dr. Gyirán Viktor 

Polgármester        Jegyző  

 

J e g y z ő k ö n y v 

 

Készült: Petőfibánya Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. augusztus 2-

án megtartott soron kívüli, nyílt üléséről. 

 

Az ülés helye: 

 

Polgármesteri Hivatal, Polgármesteri szoba 

 

Jelenlévő képviselők: 

 

Juhász Péter, polgármester 

Szluka Norbert, alpolgármester 

Dr. Csillag Imre 

Molnár József 

Ondrék Attila 

 

Tanácskozási joggal résztvevők: 

 

Dr. Gyirán Viktor, jegyző 

Nagyné Miczki Enikő, pénzügyi ügyintéző 
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Javasolt napirendek: 

 

1. Technikai eszköz vásárlása 

2. Egyebek  

 

Juhász Péter, polgármester 

Köszöntöm a jelenlévőket rendkívüli testületi ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-

testület 7 tagja közül jelen van 5 fő. Nagy Katalin és Tomecz László előre jelezte 

távolmaradását. Megállapítom, hogy a Testület határozatképes. Kérem a napirend elfogadását 

meghívó szerint. 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat, és tartózkodás nélkül elfogadja a 

napirendet. 

 

I. NAPIREND 

Technikai eszköz vásárlása 

 

Juhász Péter, polgármester 

A hangfalunkat egy éve ellopták, azóta 100.000 Ft-ért bérelünk rendezvényeinkhez hangfalakat 

alkalmanként. Csak erre 600.000 Ft megy el évente. Ezért arra gondoltunk, hogy maximum 2 

millió forintért vásárolnánk újakat.  

 

Molnár József, képviselő 

Az, amit kinéztem, valamivel korszerűbb, mint az előző. A hangfal 812.000 Ft, ebből kell kettő. 

Néztem még hozzá egy digitális snake nevű eszközt. Bonyolult a rendezvények előtt a nehéz 

kábeleket kihúzni és már kontakthibásak is, ez az eszköz ezt a problémát oldaná meg. 400.000 

Ft körül már kapható. 

 

Ondrék Attila, képviselő 

Gyakorlatilag 3 év alatt visszahozza az árát. Szerintem vegyük meg. 

 

Juhász Péter, polgármester 

Van valaki, aki ezzel nem ért egyet? Amennyiben nincs, kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki 

egyetért ezzel.  

 
Ezt követően a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

117/2023.(VIII.02.) Képviselő-testületi határozat 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Polgármester és 

Molnár József képviselő-testületi tag előterjesztésében a tavalyi évben eltulajdonított 

hangfalak pótlásának kérdését és a rendőrségi nyomozás eredménytelen lezárását 

követően úgy döntött, hogy a további rendezvényekhez nem bérel hangfalakat, hanem 

vásárol 2 db nagy teljesítményű hangfalat és hozzá 1 db digitális snake eszközt a tartalék 

terhére, összesen 2.000.000 Ft értékben. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert és Molnár József képviselőt, hogy 

az eszközök megrendelése érdekében haladéktalanul intézkedjenek. 
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Határidő:  azonnal 

Felelős: polgármester 

 

 

II. NAPIREND 

Egyebek 
 

Juhász Péter, polgármester 

Megérkezett a védőnői megállapodás elutasítására az újabb válasz az egri kórháztól. Ezt 

megkapta mindenki. Mi a véleményetek? 

 

Ondrék Attila, képviselő 

Az, hogy továbbra se írjuk alá.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Rendben van. Kérdés, vélemény? 

 
Ezt követően a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

118/2023.(VIII.02.) Képviselő-testületi határozat 

 

A Képviselő-testület megtárgyalta a Heves Vármegyei Markhot Ferenc Oktatókórház és 

Rendelőintézet, mint a Kormány által rendeletben kijelölt, a védőnői ellátás biztosításáért 

felelős állami intézményfenntartó szerv által megküldött, a Képviselő-testület 

114/2023.(VII.10.) számú határozatára adott MFKH/1539-55/2023. iktatószámú válaszát. 

 

A Képviselő-testület tájékoztatja a Főigazgató urat, hogy a védőnő elhelyezésére szolgáló 

önkormányzati ingatlanban más egészségügyi szolgáltató nincs elhelyezve, éppen ezért haladja 

meg éves szinten havonta átlagosan számolva a rezsi költség a 100.000 Ft-ot, mivel az 

ingatlanban önálló intézményként kizárólag a Védőnői Szolgálat fenntartásáról, 

üzemeltetéséről van szó.  

Az Önkormányzat már 2022 novemberétől sem tudta fizetni a megemelkedett rezsi költségeket, 

ezért kellett áthelyezni ideiglenesen a Védőnőt a gyermekorvosi rendelőbe. 

 

A Képviselő-testület a fentiekre tekintettel továbbra is fenntartja korábbi álláspontját, hogy a 

megállapodást a megállapodás-tervezet I/6. pontjában lévő alábbi mondat módosításával tudja 

csak elfogadni, amely összeg még így sem fedezi az önkormányzati kiadásokat: 

 

„Felek megállapodása alapján a Kórház üzemeltetési költség címén az 1. pontban 

megjelölt ingatlanonként az ingatlan tulajdonosaként megjelölt Önkormányzatnak 

havonta bruttó 100.000 Ft-ot, azaz egyszázezer forintot köteles megfizetni számla 

alapján.” 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy amennyiben a megállapodás-tervezet 

testület által javasolt pontját a Heves Vármegyei Markhot Ferenc Oktatókórház és 

Rendelőintézet elfogadja, abban az esetben a megállapodást aláírja. 

 

Felelős: Polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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Juhász Péter, polgármester 

Jött a Lőrinci Kutyahűség Alapítványtól is egy megkeresés. Rendelkezésre állási díjat 

szeretnének megállapítani, amit a következő évtől fizetnénk, ez 80.000 Ft lenne évente. Eddig 

egy kóbor kutyát 10.000 Ft-ért vittek el, ez most 15.000 Ft-ra emelkedne. Javaslom, hogy 

fogadjuk el ezeket az összegeket. Tavaly is csak két kóbor kutya volt és lehet is rájuk mindig 

számítani. 

 

Szluka Norbert, alpolgármester 

Természetesen, rendben van. 

 

Juhász Péter, polgármester 

Van kérdés, vélemény? Amennyiben nincs, kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki ezt elfogadja.  

 
Ezt követően a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

 

119/2023.(VIII.02.) Képviselő-testületi határozat 

 

A Képviselő-testület megtárgyalta a Lőrinci Kutyahűség Alapítvány 2023. évre vonatkozó 

kérelmét és úgy döntött, hogy elfogadja az évente 80.000 Ft rendelkezésre állási díjat és a 

befogásonként 15.000 Ft befogási díjat, melyről első alkalommal az alapítvány számlát a 2024. 

évben fog kiállítani. 

 

Felkéri a Képviselő-testület a Jegyzőt, hogy a 2024. évi költségvetésben már a megemelt díjjal 

tervezze a Lőrinci Kutyahűség Alapítvány részére fizetendő összeget, továbbá a határozatról 

értesítse az Alapítványt. 

 

Felelős: jegyző 

Határidő: 15 nap 

 

 

Juhász Péter, polgármester 

A tó egyik csücske eladó, de az önkormányzatnak elővásárlási joga van. Ezt a terület 500.000 

Ft-ba kerül.  

 

Szluka Norbert, alpolgármester 

Vegyük meg! 

 

Ondrék Attila, képviselő 

Egyetértek.  

 

Juhász Péter, polgármester 

Van valaki, aki nem ért egyet? Amennyiben nincs, kérem, hogy szavazzunk. Kérem, hogy 

nyújtsa fel a kezét, aki egyetért azzal, hogy éljünk elővásárlási jogunkkal. 

 
Ezt követően a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozta: 

120/2023.(VIII.02.) Képviselő-testületi határozat 
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Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta a Heves 

Vármegyei Kormányhivatal által megküldött 571.830/2023. iktatószámú végzést, 

melyből tudomására jutott, hogy eladásra kerül a Petőfibánya külterület 0235 hrsz-ú 

9347 m2 területű (648m2 területű „rét” és 8699 m2 területű „kivett tó”) ingatlan 

257/2515-öd része, mely ingatlanra Petőfibánya Községi Önkormányzat részére 

34004/5/2018.05.23 számon a Heves Vármegyei Kormányhivatal Hatvani Járási 

Hivatala által elővásárlási jog van bejegyezve. 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 

Petőfibánya külterület 0235 hrsz-ú 9347 m2 területű ingatlan 257/2515-öd részére 

vonatkozóan az ingatlan eladásával kapcsolatosan élni kíván az elővásárlási jogával 

településrendezési céljainak megvalósítása érdekében. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert, hogy dr. Szekrényes Gabriella 

ügyvéd részére küldje meg a határozatot, továbbá intézkedjék az ingatlan adásvételi 

szerződése ügyében, tegyen az ajánlat-közléssel megegyező elfogadó nyilatkozatot; 

a dr. Szekrényes Gabriella ügyvéd által megadott információk alapján utalja el az 

ügyvédi letéti bankszámlaszámára az érintett Petőfibánya, külterület 0235 hrsz-ú 

ingatlan vonatkozásában az 500.000,- Ft, azaz ötszázezer forint összegű teljes vételárat, 

mely összeget a Képviselő-testület a tartalék terhére biztosít. 

Határidő: 15 nap 

Felelős: polgármester 

 

 

Juhász Péter, polgármester 

Az egyik óvónő 40 éves jubileumi jutalmát nem tudjuk kifizetni, ezért pályáznunk kellene. Egy 

másik óvónő jubileumi jutalmára már be van adva, azt sem tudtuk kifizetni, mivel ezt egyébként 

nem támogatják, nincs rá normatíva. Ez a mostani több, mint 2 millió forint lenne. Van 

valakinek kérdése, véleménye? Amennyiben nincs, kérem, hogy nyújtsa fel a kezét, aki szerint 

pályázzunk.  

 
Ezt követően a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 

határozatot hozta: 

  

121/2023.(VIII.02.) Képviselő-testületi határozat 

 

Petőfibánya Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2022. évben szembesült az 

energiaárak változása miatt kialakult gazdálkodási problémák okozta nehézségekkel. A 2023. 

évben tovább gyűrűzött az energiaárak változásának negatív hatása a gazdálkodásra. Az 

Önkormányzat rendelkezésére álló állami támogatás és a jelentősen csökkenő mértékű helyi 

adóbevételek alakulása minden hónapban az aktuális kiadások előre tervezését és a likviditás 

folyamatos figyelemmel kísérését igényli. 2023. július 31-én volt esedékes Gubisné Menczel 

Anita óvodapedagógus 40 éves jubileumi jutalmának kifizetése, melynek a munkaadói 

járulékkal növelt összege 2.064.510 Ft. Mivel a jubileumi jutalom kifizetésre az Önkormányzat 

nem kapott az államtól finanszírozást, így saját bevételből kellett volna a kifizetést 

megvalósítania.  

A 2023. július hónapra elkészített likviditási terv és a felhasználható pénzeszközök viszont nem 

tették lehetővé a jubileumi jutalom kifizetését. A kifizetéshez szükséges összeget nem tudta az 

Önkormányzat az általa fenntartott Petőfibányai Mini Manó Óvoda és Bölcsőde intézménye 

rendelkezésére bocsátani. 
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A fenti kifizetés mielőbbi rendezése érdekében pályázik a Képviselő-testület a belügyminiszter 

és a pénzügyminiszter által a Magyarország 2023. évi központi költségvetéséről szóló 2022. 

évi XXV. törvény 3. melléklet mellékletében található Önkormányzatok rendkívüli 

támogatására és támogatási igényt nyújt be a Magyar Államkincstár területileg illetékes 

igazgatóságához. 

A Képviselő-testület tudomásul veszi, hogy a határozatban taglalt jogszabály és a támogatás 

felhasználására vonatkozó egyéb rendelkezéseknek a be nem tartása a támogatás jogosulatlan 

igénybevételének minősül és a támogatás visszafizetését eredményezi. 

Felkéri a Képviselő-testület a polgármestert, hogy a határozatnak megfelelően nyújtsa be a 

pályázatot, az ASP iratrendszerben iktatott Nyilatkozatot elektronikusan írja alá. 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Juhász Péter, polgármester 

Van még témája, kérdése valakinek? Amennyiben nincs, az ülést bezárom.  

 

 

K.m.f. 

 
      Juhász Péter        Dr. Gyirán Viktor 

      Polgármester                                        Jegyző  

 

 

 

A jegyzőkönyv hiteléül: 

      Smid Klaudia 

  jegyzőkönyvvezető 

     

 


